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ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 20. 9. 2021 

 

Přítomni: prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Francán, Bc. Hájková, doc. Hlavica, prof. Macková, prof. 

Medek, Mgr. Mareček, MgA. Petr, doc. Spilka, Ing. Valentová, MgA. Vodička, Ing. Vondráčková, prof. 

Willi 

Informace rektora:   
➢ Informoval o divadelním festivalu v Plzni, z něhož se pro prudce nastupující laryngitidu předčasně 

vrátil již v sobotu, v neděli se z důvodu nemoci nemohl v neděli večer zúčastnit slavnostního 
závěru MSLJ. 

➢ Ve středu proběhlo na AMU setkání rektorů čtyř uměleckých vysokých škol:  
dohodnut byl postup při jednání s MŠMT o prodloužení kontraktu k fixní části rozpočtu; 
diskutovány byly možnosti společného CRP k prezentaci čtyř VUŠ v rámci českého předsednictví 
v EU. HAMU i HF JAMU by se mohli podílet na koncertu k propagaci českého uměleckého 
vzdělávání, který proběhne 13.12.2022 pod záštitou Magdaleny Kožené v Bruselu; 
rektoři také diskutovali problematiku FUČ a RUV a bylo dohodnuto společné stanovisko, že do 
RUV by neměly být z důvodu utlumení umělecké tvorby v segmentu hudba a scénické umění 
v době koronaviru, započítávány výsledky roku 2021 a první poloviny 2021; 
velkým tématem setkání rektorů byla výměna informací a zkušeností k iniciativě NE!MUSÍŠ TO 
VYDRŽET.  

➢ Poté rektor přerušil jednání a před kolegiem předal jmenovací dekret docentu MgA. Janu 
Šotkovskému, Ph.D.  

➢ Ve 12.30 předal řízení kolegia prorektoru Spilkovi a rektor se musel omluvit pro akutní návštěvu 
lékaře.  

 
Informace kvestorky:  

➢ Informovala o současných nařízeních v rámci corona výuky. Respirátory stále vyžaduje většina 
univerzit. JAMU je v tomto poněkud rozdílná, např. divadelní představení, hudební akce. Nutnost 
vyžadovat po studentech i návštěvnících striktní nařízení ONT.  

➢ Akademický rok bude na obou fakultách zahájen 4.10., ale nácvik průvodu začíná už v tomto 
týdnu – z toho pramení masivní příjezd studentů na koleje.  

➢ Bude připraveno koronavirové opatření režimu školy po 1.10.  
➢ Reforma doktorského studia – termín setkání s každou fakult zvlášť – DF 30.9.2021 v 10h a s HF 

6.10.2021 v 9h. 
➢ Jednání ohledně technologií s děkany fakult bylo předběžně naplánováno na – 4.10. 2021 

v 15:00 hod – NPO a Program na podporu strategického řízení. 
➢ Kolegium si odhlasovalo další jednání online formou. 

 
DF:  

➢ Děkan Francán informoval o systému kontroly na DF – testování studentů i zaměstnanců, kteří 
nejsou ještě naočkovaní, podpora co nejpočetnějšího očkování apod.  

➢ V druhém zářijovém týdnu proběhly dvě premiéry: Večer tříkrálový a Čajová rapsodie – obě byly 
velmi vydařené a měly skvělou atmosféru. 

➢ Informoval o festivalu v Plzni, kde vystoupení studentů DF JAMU s Havlovým Vyrozuměním 
v hlavním programu bylo příležitostí pro srovnání s inscenací HAMU Digitální podzemí a dalšími 
zde uváděnými inscenacemi. 
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HF:  
➢ Informovala dále o Mezinárodní soutěži Leoše Janáčka, která proběhla v minulém týdnu. Všichni 

návštěvnici i účinkující byli zkontrolováni – Tuba 89% proočkovanost, Lesní roh – 74%, porotci – 
80% proočkovanosti - to znamená výše kolektivní imunity byla dostačující a ve vnitřních 
prostorech tím pádem bylo umožněno větších možností. 

➢ Navíc si děkanka ověřila u Hygienické stanice, zda HF při konání MSLJ dodržuje všechna 
potřebná opatření.  

➢ Kvantita byla v letošním ročníku menší, ale porota se shodla na vysoké kvalitě tohoto ročníku 
Mezinárodní soutěže Leoše Janáčka. 

➢ Národní plán obnovy – děkanka vyjádřila svůj názor v rámci této problematiky. 
 
Informace pror. Mackové:  

➢ Oba CRP 18+ týkající se distanční výuky probíhají, u obou navrhují řešitelé pokračování v příštím 
roce, JAMU se pravděpodobně zapojí jen do jednoho z nich. 

 
Informace pror. Medka:  

➢ Rekapitulace řešení CRP 21 
➢ CRP 22 – do konce října musí být odesláno na MŠMT, jedná se o: 
➢ "naše" CRP: 

• festivaly a přehlídky – koordinuje AMU, podklady od nás do 4.10. 

• internacionalizace – koordinace z naší strany – podklady (nápady na aktivity) do 4.10. 

• hodnocení kvality se zaměřením na profesní profil - diskuse o uměleckém profilu - koordinuje 
AVU - v jednání 

• předsednictví ČR v EU – Brusel – diskuze k možné realizaci aktivit probíhá s AMU i AVU. 
Koordinuje UMPRUM v jednání 

• Veřejné prezentace výstupů studentů i pedagogů - návaznost na FAVU 2019, koordinuje Ústí 

• a dále 
➢ Projekty 18+: 

• gender - ad NE!MUSÍŠ TO VYDRŽET koordinuje nejspíš UK 

• distanční vzdělávání – pokračující projekt - asi UK 

• udržitelnost – udržitelnost i mentální – možná spolupráce s UP OL, koordinuje MU 

• absolventi - šetření 

• CRP OVISu - jako každoročně 
➢ VEŠKERÉ PODKLADY A PŘIPOMÍNKY, PROSÍM, POSÍLAT Ing. Monice Körmendyové. 
➢ Plán realizace 20-22  

- probere se na již domluvených schůzkách s kolegii děkanky a děkana – do 4.10. podklady z 
fakult –  
Aktualizované informace k čerpání – vše odeslat Ing. Monice Körmendyové. 
 

Informace pror. Hlavici:  
➢ MŠMT připravilo dotazníkové šetření Doktorandi 2021: proběhne 25.10.-20.11., studenty (aktivní 

i neaktivní) budou oslovovat samotné školy, MŠMT slíbilo odměnu pro pracovníky, kteří budou 
studenty oslovovat; dotazník je nyní v připomínkovém řízení na školách; cílem MŠMT je vytvořit 
stálý panel respondentů a průběžně sledovat další kariéry doktorandů; 

➢ Specifický vysokoškolský výzkum 2022 bude probíhat podle stávajících pravidel, vyhlášení 
MŠMT předpokládá v polovině listopadu; 

➢ Strategie rozvoje výzkumných oblastí JAMU je v první verzi dokončena a předána proděkanům 
k připomínkám. 
 

Informace pror. Spilky:  

➢ Proběhly schůzky s koordinátory marketingu a PR na fakultách ohledně koncepce prezentování 

JAMU na veletrzích + ohledně komunitní sítě. Bylo navrženo využití online formy veletrhu 
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Gaudeamus a prezentace na poměrně novém portále Studuj.to, který má značný dosah v ČR a 
na Slovensku (cca 200 tis. oslovených).  
Komunitní síť – Servis ze strany rektorátu: přechod informací z IS, GDPR, technické zabezpečení 
– součinnost s IS.  Na rektorátě spadá aktivita pod odd. vnějších vztahů. 
Na schůzce byly navrženy tato benefity pro bývalé absolventy: 

- vstup do knihovny JAMU zdarma (nyní mají poplatek 200 Kč jako veřejnost) 
- vstup zdarma nebo na koncerty a divadelní představení 

- sleva na pronájmy – Nahrávací studio, případně vybrané další prostory 

- sleva na publikace vydané nakladatelstvím JAMU (výše slevy ke zvážení) i pro nákup 

v e-shopu 

- přístup k online přednáškám nahraným v IS 

- pozvánky na masterclass a jiné workshopy konané na fakultách 

- sleva na propagační předměty 

  V souvislosti s vytvořením komunitní sítě budou vydány karty absolventa. 

➢ CRP Virtuální mobility: 21. 9. proběhne online schůzka ohledně výsledků dotazníkových šetření 
studentů + ujasnění dalších kroků projektu. Na fakultách se uskutečnily šetření v rámci fokusních 
skupin, výstupy budou zaslány do konce září na UHK. 22. 9. proběhne na AVU jednání segmentu 
UVŠ, kde budou výstupy diskutovány a bude navržen další postup pro podání samostatného 
projektu v rámci UVŠ pro rok 2022. 

➢ ČD J. Fosse: pokračují přípravy (diplom, scénář, zapůjčení insignií – přislíbeny z MU, hudba, 
vjezdy, pozvánky). Předávačka 7. 10. v 10 00 ve DnO. 
 

Vnější vztahy – Mgr. Mareček:  
➢ Byla vydána tisková zpráva k soutěži Leoše Janáčka, která se konala minulý týden. 

 
DnO – MgA. Petr:  

➢ Probíhá spolupráce na přípravě čestného doktorátu DF. 
➢ Zprostředkoval zkušenosti kontroly návštěvníků během odehraných představení. 
➢ Informoval o kontrole studentů a zaměstnanců při vstupu do divadla dle dat vložených v IS 
➢ V přípravě dva zájezdy DF do Prahy (říjen) 
➢ Začíná festival Seriál Killer – konference a přehlídka seriálové tvorby, poprvé v DnO 

 
Astorka – MgA. Vodička:  

➢ Na koleji jsme se rozloučili s účastníky MSLJ, kteří zde byli ubytováni do dneška. Poděkování 
patří T. Novotné, G. Rozbořilové a brigádníkům (recepčním) za zvládnutí náporu. 

➢ V nadcházejícím týdnu nás čeká příprava "předubytování" studentů, kteří budou na kolejích 
celoročně (v návaznosti na aktivity fakult - např. za DF příprava průvodu k zahájení 
akademického roku, KSP, apod.); 

➢ Nastavená hygienická opatření se daří dodržovat – problémem je používání respirátorů ve 
společných prostorách (dodržování je těžké ohlídat, ale zaměstnanci se snaží jít příkladem) 

 

Příští jednání kolegia rektora bude v pondělí dne 4. 10. 2021 v 10:30 hod. on-line formou v programu MS Teams.   

 

 

Zapsala: Bc. Bělohlávková                     verifikoval: prof. Oslzlý a vedení 

 
 


